
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 388
van BART DOCHY
datum: 29 januari 2015

aan LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

Vlaamse overheid  -  Sponsoring sportevenementen

De Vlaamse overheid sponsort jaarlijks een hele reeks grote en middelgrote 
sportevenementen in ruil voor de vermelding van het 1700-logo op advertenties, 
drukwerk, spandoeken en het erepodium. 

1. Hoeveel en welke evenementen werden in 2014 op die manier gesteund?

2. Wat zijn de criteria om voor dit soort sponsoring in aanmerking te komen?

3. In welk bedrag is er voorzien voor 2015? 

4. Zijn er evenementen die in 2014 wel sponsoring ontvingen en die in 2015 uit de boot 
zullen vallen?



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 388 van 29 januari 2015
van BART DOCHY

1. Het overzicht van de evenementen die in 2014 gesponsord werden door de Vlaamse 
Infolijn is terug te vinden in de bijlage aan het antwoord op een schriftelijke vraag 
die mij gesteld werd door de heer Robrecht Bothuyne op 3 december 2014:
http://www.vlaamsparlement.be/Proteus5/showSchriftelijkeVraag.action?id=939582.

2. De sponsoring van grote en middelgrote (sport)evenementen was tijdens de voorbije 
jaren één van de ingezette middelen om de dienstverlening van de Vlaamse overheid 
over het algemeen, en 1700 in het bijzonder, onder de aandacht van de burger te 
brengen. De aanvragen tot sponsoring werden dus beoordeeld vanuit de potentiële 
bijdrage van het evenement aan de visibiliteit voor het 'product' 1700.

3-4.Ik verwijs naar het antwoord dat ik gegeven heb op de deelvraag 4 van de hoger 
vermelde schriftelijke vraag van de heer Robrecht Bothuyne.

http://www.vlaamsparlement.be/Proteus5/showSchriftelijkeVraag.action?id=939582

